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ANKOMST 

Ble du hentet på flyplassen? 

Nei 

Ble det arrangert et velkomstprogram for nye studenter? 

Nei 

Kan du fortelle litt om velkomstprogrammet? 

 

AKADEMISK  

Deltok du på språkkurs i forkant av undervisningsperioden? 

Ja 

Var det behov for å gjøre mange endringer etter ankomst? 

Nei 

Kan du spesifisere endringene? 

Hvor tilfreds er du med faglig utbytte? (1 = ikke tilfreds, 5 = svært tilfreds) 

3 

I hvilken grad var det faglige innholdet relevant for ditt studieprogram ved UiS? (1 = ikke tilfreds, 5 
= svært tilfreds) 

4 

 

BOLIG 

Hvordan skaffet du deg bolig?  

Privat, men anbefalt av vertsuniversitetet 

Hvor mye betalte du per måned? (cirka) 

2000 

 

PRAKTISK 

Var støtten fra Lånekassen tilstrekkelig? 

Ja. 

Hvilke forsikringer tegnet du i forkant? 



ANSA forsikring  

Europeisk reiseforsikring. 

Hvordan ordnet du mobil/nett?  

Hostellet vi bodde på hadde et åpent nettverk man kunne logge seg på.  

Når man skulle jobbe med skole, var det letteste å sitte på biblioteket og koble seg til der. 

 

PERONLIG UTBYTTE  

Engasjerte du deg i foreninger og/eller idrettslag? 

Ja. Fant et kor som heter VIVA som jeg fikk bli med i tiden jeg var her. Ellers var det 
treningsstudio i området man kunne benytte seg av. 

Hvordan vil du oppsummere oppholdet med minimum tre ord?  

Nytt. Lærerikt.  Spennende. 

Hva har vært det mest positive? 

Å bli kjent med nye mennesker i møte med en ny hverdag.  

Det å være med i kor ble uten tvil en oppløftning for min del.  

Å ha en hobby man kan bruke til å koble av.  

Andre fag man ikke har hjemme. Og lære et fag på engelsk. I starten var det litt uvant 

Hva opplevde du som mest utfordrende? 

Som en del av utveksling er det naturlig at man får en del hjemlengsel. Og man vet ikke når den 
kan komme. Det kan komme sigende og den kan komme plutselig.  

Da gjelder det å flytte fokus, og holde seg opptatt for da går tiden mye fortere, og man glemmer 
litt det som er vondt. 

Vil du anbefale andre studenter å reise på utveksling? 

Så absolutt. Det vil komme nedturer, og det vil komme oppturer. Men da gjelder det bare å se 
fremover, og finne lyset som gjør at DU kan fortsette. For vil uten tvil komme styrket ut av det, og 
vokse både som menneske og student.


